
Gemeente 
Borger-Odoorn 

Exloo 

Betreft: 
Onrechtmatig 

maaien en 

vergiftigen 
van 

gemeentelijke grond 
door bewoners 

Datum: 22 
april, Borger 

Geacht 
college, geachte raadsleden, 

Sinds 2010 is onze 

gemeente toegetreden 
tot Cittaslow, een keurmerk die 

bepaalde 
kwaliteiten 

van een 

goede leefomgeving 

wil 

waarborgen. 
“Bewust 

omgaan 
met natuur en milieu is 

hierbij 
het 

uitgangspunt”, 
staat hierover te lezen 

op 
de 

gemeentelijke 
website. Sinds eind 2017 ben 

ik 
inwoner 

van deze 
gemeente, draag 

ik 
Cittaslow een 

groot 
hart toe. 

Wat 
mij opvalt 

is dat waar de 
gemeente 

meer biodiversiteit 
wil 

aanbrengen, 
bewoners dit teniet 

doen. Of er wordt 
op gemeentelijke gronden volop gemaaid, 

bomen en struiken 
verwijderd 

of er 

wordt met allerhande 
giftig 

materiaal 
gepoogd 

het ouderwetse ‘onkruid’ te 
verdelgen. 

Steeds vaker 

ontstaan 
groene 

matten waar alles is 
uitgehaald, geen 

dier 
(of plantje) 

kan daar 
nog 

overleven. 

Onderhand zouden we 

mogen 
weten dat wat we eerder ‘onkruid’ noemden, dit 

allang geen 
onkruid 

meer is. Insecten en andere dieren hebben diversiteit aan flora 
nodig. 

Uw 
gemeente draagt 

dit uit, 

buurtbewoners 
oude-stijl kijken 

dit met 
argusogen 

aan en 

grijpen hardhandig 

in. 

Door de 
jaren 

heen heb 
ik 

menig 
buurtbewoner 

aangesproken op 
hun handelen, hun 

onrechtmatig 

handelen door verkeerd 
ingrijpen. 

Positief 
ingrijpen 

zou kunnen 
zijn 

dat bewoners zelf inheemse 

zaden uitzetten om een betere 
overlevingsgebieden 

aan flora en fauna te 
geven. Helpen 

door 
in 

privé 
tuinen 

hagen 
en houtwallen te 

plaatsen. 
De nieuwe Cittaslow biodiverse 

levensbeschouwing 

wordt door een 

bepaalde groep 
bewoners niet 

in 
dank 

afgenomen. 

Steeds vaker zie 
ik 

gemeentelijke grond 

in 

eigen 
beheer 

genomen 
en vermaaid tot een 

groene 

kale vlakte, waar eerder 
nog 

bomen, struiken en andere 
gewassen 

stonden. Het wordt als 
privé 

bezit 
geclaimd 

en niet meer aan de natuur 
terug gegeven. 

Het zou 

fijn zijn 
als er 

(digitaal) promotiemateriaal 
ter 

beschikking komt, waarbij frequent 
wordt 

aangegeven 
waarom de 

gemeente 
aan 

gefaseerd 
maaien doet, waarom 

op 
de ene 

plek 
wel 

gemaaid 
en 

op 
de andere 

plek nog 
niet. Waarom het niet 

helpend 
is om met 

round-up, 
zout of 

(schoonmaak)azijn 
het ‘onkuid’ tussen de 

tegels weg 
te halen. 

Op 
deze 

wijze 
halen we onze 

doelen niet 
op plaatselijk, landelijk, Eurpees 

en mondiaal niveau. 

Laten we onze bewoners inzien dat het niet 
helpend 

is om 
groenstroken eigenhandig 

van de 

gewassen 
te ontdoen, er 

geen groene 
asfaltstroken van te maken. Juist meer aan biodiversiteit te 

doen, hagen 
en houtwallen 

zijn onontbeerlijk 
om een leefbare 

woonomgeving 
te behouden. 

Ik 
verwacht van 

mijn gemeente 
dat hier een 

proactief 
beleid 

op 
wordt 

gevoerd, 
zodat 

ondermijning 

van het Cittaslow 
gedachtengoed 

een halt wordt 
toegeroepen. 

Dank voor 
uw 

aandacht, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)


